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PROTOKÓŁ Nr XXIII/20 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 29 maja 2020 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni wg załączonej listy obecności oraz Burmistrz 

Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras. 

Dwudziesta trzecia sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się  

29 maja 2020 r. w Samorządowym Centrum Kultury w Morawicy (sala konferencyjna)  

z następującym porządkiem obrad. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Przedstawienie raportu o stanie Miasta i Gminy Morawica za 2019 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2020-2026. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/71/19 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie zasad, na jakich przewodniczącemu 

organu wykonawczego jednostki pomocniczej z terenu Miasta i Gminy Morawica, 

będzie przysługiwała dieta. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz publicznych innych form 

wychowania przedszkolnego. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/56/19 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek  

i zwolnień tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie gruntów 

położonych w Lisowie, uznanych za Wspólnotę Wsi Lisów. 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

niezabudowanej części nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 68/11, 

położonej w Morawicy wraz z zapewnieniem dojazdu do drogi publicznej przez działkę 

nr 68/12 w Morawicy. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta i Gminy Morawica. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie określenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie organu 

wykonawczego Miasta i Gminy Morawica. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców wsi 

Łabędziów z dnia 18.02.2020 r. w sprawie uwzględnienia wariantu I, czyli 

skrzyżowania z wiaduktem drogowym w ciągu projektowanej DK73(WII-S2B). 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 24.03.2020 r. 

złożonej w interesie publicznym przez Koalicję Polska Wolna od 5G. 

19. Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Morawicy za 2019 rok. 

20. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2019 rok oraz potrzeby 

związane z realizacją tych zadań. 

21. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Morawica 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2019 r. 

22. Sprawy różne. 

23. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

24. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia  

XXIII sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Przewodniczący 
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Rady Miejskiej na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że XXIII sesja Rady Miejskiej   

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 13 radnych.  

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Krzysztof Strąk 

11. Łukasz Wojda 

12. Ryszard Znój 

13. Robert Żołądek 

Nieobecni: 

 1. Michał Jędrzejczyk 

 2. Damian Woźniak 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnej Dorocie Pietrzyk. 

Radna Dorota Pietrzyk – zgłosiła autopoprawkę do punktu 18 porządku obrad 

dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia  

24.03.2020 r. złożonej w interesie publicznym przez Koalicję Polska Wolna od 5G, polegającą 

na zmianie § 2, który otrzymuje następujące brzmienie: „Zobowiązuje się Przewodniczącego 

Rady do poinformowania wnoszących petycję o sposobie jej załatwienia”. 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad 

punktu 5 dotyczącego przedstawienia raportu o stanie Miasta i Gminy Morawica za 2019 rok.  

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras poinformował, że ustawodawca 

przedłużył termin złożenia raportu o 60 dni – zostanie on przedstawiony Radzie na następnej 

sesji. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym. Za przyjęciem wniosku  

w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 5 było 13 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady zgłosił kolejny wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku 

obrad punktu 14 dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Morawica. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym. Za przyjęciem wniosku  

w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 14 było 13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady zgłosił kolejny wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku 

obrad punktu 15 dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania i zagospodarowania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym. Za przyjęciem wniosku  

w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 15 było 13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady zgłosił kolejny wniosek formalny w sprawie wprowadzenia 

nowego punktu do porządku obrad dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z gminą Chmielnik na uruchomienie komunikacji 

autobusowej. 

Głos zabrał Pan Burmistrz – pojawiła się szansa uzyskania większej dotacji do  

1 wozokilometra, w wysokości 3,00 zł. W związku z powyższym chcemy w porozumieniu  

z gminą Chmielnik wyznaczyć nową trasę, która obejmowałaby tzw. białe plamy - autobusy  

z Chmielnika, MPK 208 czy inny przewoźnik jadące od Chmielnika przejeżdżałyby przez 

Lisów, Zaborze, Brudzów do Młynka Budzowskiego - aby zapewnić połączenia komunikacji 

autobusowej w tych miejscowościach, w których ich brakowało. Ponadto  

w naszej gminie chcemy uruchomić po trzy kursy w dni robocze z następujących miejscowości: 

Drochów Górny-Drochów Dolny-do granic z Miastem Kielce; Chmielowice-Kawczyn-Dębska 

Wola-do granicy z Miastem Kielce; Zbrza-Dębska Wola; Radomice-Łabędziów-do granic  

z Miastem Kielce. To szansa na utworzenie tych połączeń. Gminny wkład, to 10%, czyli  

0,30 gr do 1 wozokilometra. Zakładamy, że nasze dofinansowanie do wszystkich kursów będzie 

się mieściło w granicach 0,30 gr – 0,40 gr do 1 wozokilometra, więc obciążenie budżetu gminy 

nie będzie duże. W ten sposób zlikwidujemy tzw. białe plamy transportowe na terenie miasta  

i gminy Morawica. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady – czy utworzenie nowych tras pomoże w związku  

z zamiarem likwidacji kursów linii 208 na weekendach? 

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica – jeżeli chodzi o nowa trasę Chmielnik-Lisów-

Zaborze-Młynek Brudzowski planujemy w porozumieniu z gminą Chmielnik dofinansować  

5 kursów w dni robocze i 3 kursy w dni świąteczne/weekendowe. Pismo MPK o likwidacji linii 

208 również wpłynęło do urzędu, ale w miejsce tych kursów oferuje się już inny przewoźnik, 

który jeździ na tej trasie. Także tu problemu komunikacji autobusowej dla mieszkańców nie 

będzie.  
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Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Robertowi Żołądek. 

Radny Robert Żołądek - czy to prawda, że MPK ma znieść podczas wakacji kursy linii 

208 i 45? 

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica – nie dotarły do mnie żadne informacje na ten 

temat.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnej Dorocie Pietrzyk. 

Radna Dorota Pietrzyk – likwidacja kursów linii 208 w weekendy utrudni komunikację 

dla osób pracujących z terenu naszej gminy i gminy Chmielnik. Należy podjąć działania, aby 

zapewnić osobą pracującym w weekendy połączenia. 

Burmistrz Miasta  i Gminy Morawica – o tym cały czas mówię, po to jest ta uchwała, 

aby zawrzeć porozumienie z gminą Chmielnik i uruchomić komunikacje autobusową  

w miejscowościach wcześniej już wymienionych.  

Radna Dorota Pietrzyk – kiedy zostanie podpisane porozumienie i rozpoczęta realizacja 

projektu uruchamiającego nową trasę. 

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica – porozumienie zostanie zawarte po podjęciu 

uchwał przez obydwie gminy. Wniosek o dofinansowanie planujemy złożyć jak najszybciej – 

jeszcze w czerwcu, a wymienione kursy na terenie naszej gminy uruchomić od 1 września  

2020 r. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Krzysztofowi Strąk. 

Radny Krzysztof Strąk – w sprawie trasy Radomice-Łabędziów, czy przewoźnik będzie 

przejeżdżał przez Radomice I i Radomice II? 

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica – tak. 

Nie było innych pytań. Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym.  

Za przyjęciem wniosku w sprawie wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad było  

13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 
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Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnej Dorocie Pietrzyk. 

Radca Dorota Pietrzyk zgłosiła wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad 

punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie petycji mieszkańców wsi 

Łabędziów z dnia 18.02.2020 r. w sprawie uwzględnienia wariantu I, czyli skrzyżowania  

z wiaduktem drogowym w ciągu projektowanej DK73(WII-S2B), ze względu na pojawienie 

się nowych rozstrzygnięć prawnych.  

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica – wyjaśnił, że projekt uchwały Komisji skarg, 

wniosków i petycji przedstawiony radzie nie spełnia wymagań formalnych,  

ze względu na brak pełnego uzasadnienia. Sprawa powinna ponownie zostać rozpatrzona przez 

komisję. Ponadto przygotowaliśmy stanowisko Rady Miejskiej w Morawicy w sprawie 

koncepcji budowy obwodnicy m. Morawica i Wola Morawicka - etap II, które możemy przyjąć 

w sprawach różnych. 

Radna Dorota Pietrzyk – zwróciła się z prośbą, aby stanowisko rady ws. obwodnicy  

i rozpatrzenie petycji mieszkańców wsi Łabędziów podjąć na następnej sesji. 

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica – można przyjąć takie rozwiązanie, ale czas działa 

na naszą niekorzyść, gdyż prace są już zaawansowane i lepiej na tej sesji przyjąć stanowisko 

Rady Miejskiej w Morawicy w sprawie koncepcji budowy obwodnicy m. Morawica i Wola 

Morawicka - etap II. Podkreślił, że decyzja w tej sprawie należy do radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że stanowisko rady będzie poruszane w punkcie 

dotyczącym spraw różnych, do tego czasu można się z nim zapoznać. Teraz należy 

przegłosować zgłoszony wniosek formalny w sprawie zdjęcia punktu z porządku obrad. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Robertowi Żołądek. 

Radny Robert Żołądek – poruszył kwestie dotyczącą przygotowanego stanowiska rady 

– braku znajomości projektu z wiaduktem i zastrzeżeń zawartych w stanowisku.  

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica – nie ma żadnego projektu, jest to nasza koncepcja, 

która była wyjaśniana. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym. Za przyjęciem wniosku  

w sprawie zdjęcia punktu z porządku obrad było 13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 
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Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad z uwzględnieniem zmian: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2020-2026. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/71/19 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie zasad, na jakich przewodniczącemu 

organu wykonawczego jednostki pomocniczej z terenu Miasta  

i Gminy Morawica, będzie przysługiwała dieta. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz publicznych innych form 

wychowania przedszkolnego. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/56/19 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek  

i zwolnień tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie gruntów 

położonych w Lisowie, uznanych za Wspólnotę Wsi Lisów. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

niezabudowanej części nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 68/11, 
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położonej w Morawicy wraz z zapewnieniem dojazdu do drogi publicznej przez działkę 

nr 68/12 w Morawicy. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie organu 

wykonawczego Miasta i Gminy Morawica. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 24.03.2020 r. 

złożonej w interesie publicznym przez Koalicję Polska Wolna od 5G. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

z gminą Chmielnik na uruchomienie komunikacji autobusowej. 

16. Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Morawicy za 2019 rok. 

17. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2019 rok oraz potrzeby 

związane z realizacją tych zadań. 

18. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Morawica 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2019 r. 

19. Sprawy różne. 

20. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

21. Zakończenie obrad. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zatwierdzenia porządku obrad. Za zatwierdzeniem 

porządku obrad było 13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Nowy porządek obrad został zatwierdzony. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił  

do kolejnego punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Poinformował, że radni otrzymali protokół drogą mailową. Przystąpiono do 
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głosowania. Protokół z XXII sesji Rady Miejskiej w Morawicy z dnia 29 maja 2019 r. został 

przyjęty. Za przyjęciem protokołu było 13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Protokół został przyjęty. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad. Sprawozdanie 

Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na poprzedniej sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy zostało przedstawione radnym na piśmie i przesłane drogą 

mailową. Nie było pytań. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w załączeniu 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Dyrektor Urszuli Wróblewskiej i Panu 

Dyrektorowi Jacku Kuzi. 

Dyrektorzy złożyli podziękowania i kwiaty na ręce Pana Burmistrza z okazji 30-lecia 

samorządu terytorialnego. 

Ad. 4 

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad, dotyczącego sprawozdania  

z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między sesjami, które zostało 

przedstawione radnym w formie elektronicznej. Nie było pytań. Sprawozdanie z działalności 

Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w załączeniu do protokołu. 

Ad. 5 

Następny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2020-2026. Projekt 

uchwały został przedstawiony i omówiony na konferencji. Nie było pytań do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Uchwała nr XXIII/185/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020-2026 została podjęta. Uchwała nr XXIII/185/20 stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 6 

Następny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu 

Miasta i Gminy na 2020 rok. Projekt uchwały został radnym przedstawiony na konferencji  

i przeanalizowany. Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało  

13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Uchwała nr XXIII/186/20 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok została 

podjęta. Uchwała nr XXIII/186/20 stanowi załącznik do protokołu.  

Ad. 7 

 Kolejny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr X/71/19 Rady Miejskiej w Morawicy z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie zasad, na 

jakich przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej z terenu Miasta  

i Gminy Morawica, będzie przysługiwała dieta. Projekt uchwały również został 

przeanalizowany. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 13 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Uchwała nr XXIII/187/20 w sprawie zmiany uchwały Nr X/71/19 Rady Miejskiej w 

Morawicy z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie zasad, na jakich przewodniczącemu organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej z terenu Miasta i Gminy Morawica, będzie 

przysługiwała dieta została podjęta. Uchwała nr XXIII/187/20 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 8 

Kolejny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci 

publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 

publicznych innych form wychowania przedszkolnego. Projekt uchwały został 

przeanalziowany. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Uchwała nr XXIII/188/20 w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz publicznych innych form wychowania 

przedszkolnego została podjęta. Uchwała nr XXIII/188/20 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9 

Kolejny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr VII/56/19 Rady Miejskiej w Morawicy z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie zasad 
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udzielania i rozmiaru obniżek i zwolnień tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica. Projekt uchwały również został 

przedstawiony radnym. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, 

Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Pajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Uchwała nr XXIII/189/20 w sprawie zmiany uchwały nr VII/56/19 Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek i zwolnień 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto  

i Gminę Morawica została podjęta. Uchwała nr XXIII/189/202stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 10 

Kolejny punkt - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

gruntów położonych w Lisowie, uznanych za Wspólnotę Wsi Lisów. Projekt uchwały został 

przedstawiony radnym i przeanalizowany na konferencji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 



14 
 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Uchwała nr XXIII/190/20 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie gruntów położonych  

w Lisowie, uznanych za Wspólnotę Wsi Lisów została podjęta. Uchwała  

nr XXIII/190/20 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 11 

Następny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

geodezyjnym Bilcza. Projekt uchwały został przedstawiony i przeanalizowany na konferencji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Uchwała nr XXIII/191/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza została podjęta. Uchwała  

nr XXIII/191/20 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 12 

Kolejny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na użyczenie niezabudowanej części nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę  

nr 68/11, położonej w Morawicy wraz z zapewnieniem dojazdu do drogi publicznej przez 

działkę nr 68/12 w Morawicy. Projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany 

na konferencji. Nie zgłoszono pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 
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Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Uchwała nr XXIII/192/20 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie niezabudowanej części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 68/11, położonej w Morawicy wraz  

z zapewnieniem dojazdu do drogi publicznej przez działkę nr 68/12 w Morawicy została 

podjęta. Uchwała nr XXIII/192/20 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 13 

Następny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działanie organu wykonawczego Miasta i Gminy Morawica. Projekt uchwały również 

został przedstawiony radnym i przeanalizowany na konferencji. Nie było pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Uchwała nr XXIII/193/20 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego 

Miasta i Gminy Morawica została podjęta. Uchwała nr XXIII/193/20 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 14 

Kolejny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 24.03.2020 r. złożonej w interesie publicznym przez Koalicję Polska Wolna od 

5G z uwzględnieniem autopoprawki. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, 

Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Uchwała nr XXIII/194/20 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 24.03.2020 r. złożonej  

w interesie publicznym przez Koalicję Polska Wolna od 5G została podjęta. Uchwała  

nr XXIII/194/20 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

z gminą Chmielnik na uruchomienie komunikacji autobusowej. Przewodniczący Rady odczytał 

treść przygotowanego projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Uchwała nr XXIII/195/20 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z gminą 

Chmielnik na uruchomienie komunikacji autobusowej została podjęta. Uchwała  

nr XXIII/195/20 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 16 

Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Morawicy za 2019 rok. Przewodniczący Rady poinformował, że na konferencji internetowej 

szeroko został ten punkt omówiony. 
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Ad. 17 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2019 rok oraz potrzeby 

związane z realizacją tych zadań. Przewodniczący Rady poinformował, że na konferencji 

internetowej sprawozdanie zostało omówione. 

Ad. 18 

Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Morawica 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2019 r. Przewodniczący Rady poinformował, że na konferencji internetowej 

sprawozdanie również zostało omówione. 

Ad. 19 

Przewodniczący Rady przystąpił do punktu dotyczącego spraw różnych. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na temat spraw różnych.  

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica odczytał przygotowane stanowisko Rady 

Miejskiej w Morawicy w sprawie koncepcji budowy obwodnicy m. Morawica i Wola 

Morawicka - etap II. Zwrócił się do radnych o zgłaszanie uwag do stanowiska. 

W dyskusji udział wzięli:  

Radny Robert Żołądek – odniósł się do przedstawionego stanowiska. Istnieją dwa warianty –  

I ze skrzyżowaniem z sygnalizacja świetlną, które było przedstawiane na sesji i II wariant  

z wiaduktem, który przedstawili mi mieszkańcy wsi Łabędziów. Dlaczego tego dzisiejszego 

stanowiska nie możemy poprzeć prezentacją z wiaduktem? Dlaczego nie możemy zapoznać się 

ze szczegółowym projektem z uwzględnieniem zastrzeżeń zawartych w stanowisku?  

To stanowisko powinno się zgadzać w 100% ze stanowiskiem mieszkańców wsi Łabędziów. 

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica – nie ma żadnych szczegółowych projektów, żaden 

konsultant nie przyjedzie tego przedstawiać, bo nie ma takiego obowiązku. Czas działa na naszą 

korzyść. Uważam, że ta kwestia została szczegółowo omówiona. Proszę o konkretne uwagi do 

przygotowanego stanowiska. 

Radny Marcin Piecyk – zaproponował, aby zjazdy wskazane w stanowisku były umieszczone 

za budynkami (w miejscu łączenia Łabędziowa z Radomicami – za stawami). 

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica – nie mamy kompetencji nic narzucać, my wskazaliśmy 

miejsce zjazdów. Stanowisko wychodzi naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców. Oczywiście 

nie wiemy jakie decyzje Generalna Dyrekcja Dróg podejmie.  

Radny Marcin Piecyk – poruszył kwestie ul. Zakładowej, aby upewnić się że zaproponowane 

rozwiązania w stanowisku rady są zgodne z tymi zawartymi w stanowisku burmistrza. 

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica potwierdził, że obydwa stanowiska są spójne. 
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Radny Leszek Cygan – zaproponował, aby przystąpić do głosowania nad stanowiskiem  

i zakończyć dyskusję w tym temacie. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie: Stanowisko Rady Miejskiej w Morawicy  

w sprawie koncepcji budowy obwodnicy m. Morawica i Wola Morawicka - etap II.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, 

Ryszard Znój 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dorota Pietrzyk, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jędrzejczyk, Damian Woźniak 

Stanowisko zostało przyjęte 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Marcinowi Piecyk. 

Radny Marcin Piecyk – zapytał o budowę ul. Jasnej i Miłej w Woli Morawickiej oraz  

ul. Sadowej w Łabędziowie. 

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica – poinformował, że te ulice niestety nadal oczekują na 

dofinansowanie z funduszu dróg powodziowych. Gdy tylko pojawi się dofinansowanie, te drogi 

będą w pierwszej kolejności realizowane. 

Radny Robert Żołądek – poruszył kwestie dotyczącą wykaszania traw. Zaproponował, aby 

zakupić jedną kose spalinową i jedną kosiarkę, aby wspólnie z mieszkańcami na czas i częściej 

wykaszać trawy i zadbać o otoczenie. 

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica – wyjaśniał, że w praktyce tą kwestie rozwiązujemy na 

dwa sposoby – I kupujemy kosiarki i mieszkańcy sami dbają o tereny zielone, II z funduszu 

sołeckiego przeznaczane są środki na dbanie o tereny zielone. Jaką Państwo wybiorą formę, to 

do tej się dostosujemy. Tą kwestie warto poruszyć na zebraniu wiejskim mieszkańców 

Morawicy przy podziale środków z funduszu na 2021. 

Nie zgłoszono więcej uwag. Na tym Przewodniczący Rady zakończył dyskusję 

Ad. 20 

Kolejny punkt posiedzenia sesji, dotyczył Informacji Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Morawicy. Przewodniczący Rady zaapelował do przewodniczących komisji o zwołanie 
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posiedzenia komisji w sprawie podziału środków na realizację projektów oświetlenia 

ulicznego, aby podjąć ostateczną decyzję w tej sprawie. Kolejna informacja Przewodniczącego 

dotyczyła wpłynięcia oświadczenia o zrzeczeniu się mandatu Radnego Miasta i Gminy 

Morawica przez Radnego Michała Jędrzejczyka (Przewodniczący Rady odczytał treść 

oświadczenia). Przewodniczący Rady podziękował za współpracę z pracownikami urzędu, 

którzy w tym roku przeszli na emeryturę. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Ryszardowi Znój. 

Radny Ryszard Znój – zapytał czy posiedzenia komisji w sprawie oświetlenia ulicznego 

miałyby być wspólne? 

Przewodniczący Rady – jako przewodniczący komisji konsultacyjnej mogę zwołać posiedzenie 

dla przewodniczących komisji, ale proponowałby abyśmy się zebrali wszyscy. Najlepiej jakby 

przewodniczący dwóch komisji zwołali posiedzenie. 

Radny Leszek Cygan – zaproponował aby posiedzenie zwołali przewodniczący komisji 

bezpieczeństwa i gospodarki. 

Przewodniczący Rady – przypominam, że mamy wszyscy podjąć tą decyzję. Jeżeli nie dojdzie 

do porozumienia w tej kwestii, zwołam posiedzenie Komisji konsultacyjnej i na posiedzenie 

zaproszę wszystkich radnych. 

Radny Ryszard Znój – podziękował Pani Edycie Włodarskiej za załatwienie spraw dotyczących 

Brzezin. 

Ad. 21 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan 

Bartosz Kruk zakończył obrady XXIII sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. Protokolant: Małgorzata Orlińska 


